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Lummen

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Beste inwoner,
2020 ligt bijna achter ons. Een jaar vol onzekerheid waarin we ons veel moesten ontzeggen. Een jaar waarin het vanzelfsprekende plots 
niet meer vanzelfsprekend werd: samen gezellig op restaurant gaan, een voorstelling bijwonen, samen sporten of gewoon iets gaan 
drinken op café.

Maar 2020 was ook een jaar waarin we ons herinnerden wat er echt toe doet: onze familie, onze vrienden en naasten. We leerden elkaar 
opnieuw te appreciëren en geluk te halen uit de kleine dingen.

De voorbije moeilijke periode heeft ons als coalitiepartner echter niet weerhouden onze schouders te zetten onder diverse projecten, 
zoals de aanleg van een nieuw en veilig busknooppunt, een fi etsverhuurpunt aan het Schulensmeer, de nieuwe kanaalbrug in Genenbos, 
extra Vlaamse subsidies voor onderwijs en de geplande herinrichting van het gemeenteplein, met aandacht voor lokale handelaars en 
horeca.

N-VA Lummen hoopt dan ook dat iedereen in deze uitzonderlijke tijden onze winkeliers en horeca een hart 
onder de riem zal steken. Koop lokaal, bestel een afhaalmaaltijd. Steun elkaar.
Zorg vooral voor jezelf en voor je naasten. Hou contact met elkaar via telefoon en sociale media, zodat het 
normale leven snel terug vanzelfsprekend wordt. 

We wensen u alvast een zeer warme Kerst, veilige feesten en een schitterend en gezond 2021.
Maarten Aerts, voorzitter
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Vlaams minister van Onderwijs Ben 
Weyts (N-VA) investeert ongeveer 2 mil-
joen euro in De Wegwijzer in Lummen. 
“Elk kind heeft  recht op onderwijs in 
functionele en duurzame schoolgebou-
wen”, zegt Vlaams minister van Onder-
wijs Ben Weyts. “In bijzondere tijden 
moeten we blijven investeren in onze 
onderwijskwaliteit en dus ook in een 
kwaliteitsvol onderwijspatrimonium.”

Onderwijsminister Weyts trekt deze 
regeerperiode in totaal een half miljard 
euro extra uit voor schoolinfrastructuur. 
Deze financiële steun kunnen school-
besturen uit het gesubsidieerd onderwijs 
(gemeentelijk, stedelijk, provinciaal en vrij 
onderwijs) krijgen voor bouw- of verbou-
wingswerken. In totaal investeert Weyts 
3 miljard euro in scholenbouwprojecten. 
Deze investeringsgolf komt ook Lummen 
ten goede.

Verbouwingswerken
“Concreet gaat het om verbouwingswerken 
aan het schoolgebouw”, zegt fractieleider 
in de gemeenteraad Gunter Van Oost. “De 
investering is zeer welkom. Leerlingen, 
leerkrachten en ouders begrijpen sinds de 
uitbraak van de coronacrisis nog beter hoe 
ontzettend belangrijk  scholen en klassen 

zijn”, aldus Gunter. “We moeten dan ook 
volop blijven investeren in de vernieuwing 
en de verbetering van ons onderwijs-
patrimonium. Je kan niet investeren 
in onderwijskwaliteit als je niet tegelij-
kertijd investeert in de kwaliteit van de 
onderwijs infrastructuur.”

2 miljoen euro investeringen in De Wegwijzer in Lummen



  

Op 15 november laatsleden werd de 
nieuwe stalen boogbrug van Genen-
bos over het Albertkanaal geplaatst. 
Dit zogenaamde ‘invaren’ kon via 
livestream door iedereen worden 
gevolgd. 

De brug van Genenbos is de 44ste 
tussen Luik en Antwerpen die 
zowat twee meter hoger komt te lig-
gen. Rita Moors, N-VA-schepen van 
Mobiliteit in Lummen en Vlaams 
Parlementslid, woonde de invaring 
bij, samen met Vlaams minister 
van Mobiliteit Lydia Peeters en 
onder meer Frieda Brepoels, die 
voorzitter is van De Waterweg. 

“Het was een indrukwekkende 
operatie”, vertelt Rita. “De brug 
– met een gewicht van ongeveer 
1.000 ton - werd de dag voordien 
op een ponton gereden. Op die 
plaats wordt het kanaal trouwens 
van 50 naar 86 meter verbreed, el-
ders is het Albertkanaal liefst 100 
meter breed. De volgende weken 
worden de verbindingen gemaakt 
voor de aanleg van de helling en 
de bedoeling is dat er in april op-
nieuw verkeer mogelijk is tussen 
Lummen en Heusden-Zolder. 
In het voorjaar van 2021 komt 
er een gesloten beplanting op de 
nieuw aangelegde taluds.”

Brug van Genenbos ‘ingevaren’

In het centrum van Lummen is, na twee jaar werken, eindelijk het nieu-
we busknooppunt geopend. Schepen van Mobiliteit Rita Moors: “Op 
het nieuwe knooppunt is er voldoende parkeerplaats voor de bussen en 
kunnen de reizigers vlot en veilig opstappen. Het knooppunt is belang-
rijk voor onze gemeente: er komen zes lijnbussen samen die vertrekken 
naar de omliggende gemeenten.”

En er is nog goed nieuws, want in het nieuwe vervoersplan van De Lijn 
is eindelijk ook een ontsluiting voorzien naar Rekhoven. 

Nieuw busknooppunt biedt meer 
veiligheid

 De inhuldiging van het G-Kano-project 
aan het Schulensmeer. 

Genieten van het Schulensmeer
Om en rond het meer is er dezer dagen heel wat gaande in beheer van Natuurpunt en VMM (Vlaamse Milieu Maatschappij). De 
recreatieve pijler van alles wat zich op en rond het water afspeelt, is in handen van OSM, ofwel de Opdrachthoudende vereniging 
Schulensmeer. Deze vereniging wordt bestuurd door afgevaardigden van het gemeentebestuur van Halen, Herk-de-Stad en Lummen. 
Voor N-VA Lummen zetelt gemeenteraadslid Gunter Van Oost in het bestuur. 

“Het was een druk jaar aan ‘t Vloot”, vertelt Gunter. “Door de coronacrisis zochten heel 
wat mensen uit de buurt maar ook van verder weg, ontspanning in eigen land. De verhuur 
van surfplanken, zeilboten en SUP-planken draaide op volle toeren. Er zijn ook heel wat 
nieuwigheden rond ‘t Vloot. Zo is er het afgelopen seizoen een fietsverhuurpunt geopend, 
dat al heel wat succes kende. Je kan er een tweewieler huren om de streek te verkennen, er 
zijn zowel klassieke als elektrische fietsen beschikbaar.”

De drie gemeenten werkten samen om een nieuwe steiger aan te leggen en men liet een 
G-kano te water. Dit laatste initiatief maakt het ook voor personen met een beperking mo-
gelijk om te genieten van het Schulensmeer. 

“In de winter is het misschien niet zo druk. Toch werkt men achter de schermen aan de 
herinrichting van de inkomhal, de onthaalbalie en extra materiaal voor de verhuur. Zo 
zal je ook volgend seizoen optimaal kunnen genieten van watersport op het meer”, weet 
Gunter. 

 Het invaren van de brug kon live worden gevolgd. Ook Rita 
Moors was aanwezig, samen met CEO van De Waterweg Chris 
Danckaerts, Frieda Brepoels (voorzitter De Waterweg) en Vlaams 
minister van Mobiliteit Lydia Peeters. 
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Werken aan een bruisend Lummen-centrum
De Lummense lokale economie en middenstand liggen ons zeer 
nauw aan het hart. In het huidige bestuur doet de N-VA dan ook 
heel wat inspanningenom het Lummense handelscentrum te doen 
heropleven.
 
Schepen van Lokale Economie en Middenstand Rita Moors: “We 
hebben City D uit Genk aangesteld om een studie te maken over het 
centrum. Er werden workshops georganiseerd met de handelaars en 
we bevroegen ook de bevolking.”

Gemeenteplein
Aandachtspunt is de reorganisatie van het gemeenteplein. Omwille 
van de coronacrisis gaven we de bestaande horeca de toelating om 
tijdelijk de weg in te nemen aan de noordzijde van het gemeenteplein.

“Er werden terrassen gemaakt en dit werd erg gesmaakt door de bevolking. Deze positieve ervaring nemen we alvast mee bij de 
herinrichting van het gemeenteplein.”

“Sinds begin dit jaar is  Sandra Huyskens van City D de centrummanager. Corona is natuurlijk een fameuze stoorzender, maar we 
hebben wel al met succes de actie ‘Lummen Trakteert’ op poten gezet. Er volgt zeker meer”, besluit Rita. 

 Het doel is om het gemeenteplein te herinrichten met 
permanente terrassen. 

 Ondanks corona bracht een delegatie van N-VA Lummen - in beperkte kring en met 
de nodige voorzorgsmaatregelen - hulde aan de gesneuvelden van WO I, ter gelegen-
heid van Wapenstilstand op 11 november. 

“Deze grote oorlog ligt nu wel meer dan een eeuw achter ons, maar de herinnering 
blijft tastbaar, zeker in Lummen”, zegt afdelingsvoorzitter Maarten Aerts. “Bij het 
begin van de oorlog viel Lummen ten prooi aan de drieste vernielzucht van de 
Duitsers. Maar liefst 63 huizen werden in de as gelegd. Op het Gemeenteplein is nog 
slechts één huis uit die periode overgebleven. Ook de Duizendjarige Eik overleefde de 
verwoesting en staat sindsdien symbooml voor de onverzettelijkheid van Lummen.”

Maarten Aerts lid van bestuur arrondissement Limburg 
 
Afdelingsvoorzitter Maarten Aerts zetelt sinds kort ook in het arrondissementeel 
bestuur van N-VA Limburg. Het was een huzarenstukje om dit bestuur te verkiezen 
in coronatijden, maar alles verliep vlekkeloos. Fysiek vergaderen zit er nog niet in, 
maar ook online zal Maarten de stem van N-VA Lummen vertegenwoordigen in het 
arrondissement. 

Vragen? Opmerkingen? Contacteer ons! 

Gunter Van Oost
Fractieleider gemeenteraad

gunter.vanoost@n-va.be

Koen Claes
Gemeenteraadslid / 

Politieraadslid
koen.claes@n-va.be

Maarten Aerts 
Lid Bijzonder comité

maarten.aerts@n-va.be

Rita Moors 
Schepen 

Vlaams Parlementslid
rita.moors@n-va.be
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


